
 

 

Forum Samenleving 30-8 

Aanvullende vraag op vraag CDA verzoek- en bezwaarschriften 

Ook bij D66 Rijswijk zijn hier verschillende signalen van binnen gekomen bijvoorbeeld bij 

bezwaarschriften over simpele verkeersbesluiten, die ruim buiten de wettelijke termijnen worden 

behandeld. 

Kunt u aangeven  

• Heeft onderzoek gedaan waarom zoveel mensen een bezwaarschrift indienen, want ook hier is 

voorkomen beter. 

• Wat de oorzaak is van de grote overschrijdingen van besluittermijnen? En wat u doet om die 

oorzaak aan te pakken? 

• Welk risico loopt de gemeente door het overschrijden van de beslistermijn van het college?  

o Hoeveel indieners hebben bijvoorbeeld de gemeente in gebreke gesteld? 

o  En hoeveel zijn na uitspraak over het bezwaarschrift naar de rechter gestapt?   

Daarnaast hebben wij vragen over: IB 21 057, IB 21 072, IB 21 074 en IB 21 081 en RA 21,073 
 
IB 21 057 Vragen aan wethouder Lugthart over (Rens) 
 

• Hoe kan het dat KRSV Vredenburg niet in zijn geheel in aanmerking is gekomen voor de door de 
overheid beschikbare middelen? Is hierbij voldoende rekening gehouden met de omzet daling 
vanuit de kantine? Een aantal verenigingen zijn afhankelijk van deze inkomsten, daarnaast zijn er 
bij verenigingen ook sponsors gestopt in het laatste seizoen. 

• De vereniging geeft ook aan een Buurthuis van de toekomst te zijn! Bij mijn weten hebben we 
die nog niet in Rijswijk of is er een toezegging gedaan waar geen vervolg aan gegeven is? In 
hoeverre hebben wij als gemeente energie gestoken om meerdere huurders te krijgen in deze 
multi functionele ruimte? En zouden eventueel inspanningen van de gemeente en de vereniging 
zelf dan ook direct in mindering gebracht kunnen worden op de huur die de verenging betaald? 

• De vereniging geeft aan energie kosten te moeten betalen die niet niet in verhouding staat met 
het gebruik in de Covid 19 periode. Kan de wethouder schetsen welke grondslag is gebruikt om 
de hoogte van kosten in rekening te kunnen brengen?  

• Het gebouw is energieneutraal gebouwd en er zijn zonnepanelen op het dak aanwezig. In 
hoeverre heeft de vereniging als huurder van het pand voordeel van de panelen op het dak? Is er 
een verdeelsleutel afgesproken met de vereniging en is deze voor andere verengingen zoals de 
huurders van Sporthal Altis ook van toepassing? 

• Wat kunt u en kunnen wij als gemeenteraad nog doen om de vereniging te helpen bij de 
ontstane problemen? 

 

 



IB 21 072 Uitbreiding dienstverlening aan ondernemers (Martine) 
Wij willen graag de complimenten geven aan het financieel service punt. Kunt u bevestigen dat het 
financieel service punt hierbij samen werkt met de afdeling Economie? 
 
IB 21 074 parkeerboetes: (Martine) 

D66 Rijswijk blijft het schandalig vinden dat we boetes uit december - maart maanden later voor het 
eerst worden verstuurd. Parkeren is een lik op stuk beleid - van een paar dagen / weken, zeker waar 
je voorheen het direct kon zien en het nu door digitalisering onzichtbaar wordt is dat een hele 
slechte zaak. Hoe kunnen we dat verbeteren?  
Tav de evaluatie: er staan 3 vragen, in forumbijeenkomst is echter toegezegd op de door de raad 
gestelde vragen terug te komen. Vraag is of dit wordt gedaan? 
 
IB 21 081 Raadsinformatiebrief inzet extra rijksmiddelen lokale cultuur coronacrisis 2021 (Martine) 

In de brief van Minister van Engelen over de extra rijksmiddelen ter ondersteuning van de lokale 
culturele infrastructuur staat heel duidelijk aangegeven dat dit zowel voor het gesubsidieerde 
aanbod, maar ook voor het niet-gesubsidieerde aanbod kan gelden. Daar heeft D66 Rijswijk de 
volgende vragen over: 
 
1. In de nadere regels van Rijswijk staat echter openomen dat dit alleen geldt voor rechtspersonen 

zonder winstoogmerk. Terwijl ook culturele ondernemers zoals productie bedrijven, 
dansscholen, ZZP-ers tot de culturele infrastructuur behoren en last hebben gehad van dalende 
inkomsten doordat de cultuurorganisaties dicht waren. Waarom beperkt u het alleen tot 
rechtsvormen zonder winstoogmerk? 

 
2. Daarnaast wordt er alleen gekeken naar een tekort op de exploitatierekening bij noodsteun en 

bijvoorbeeld niet naar % inkomstenderving. Organisaties die zelf zwaar gesneden hebben 
ondanks inkomstenderving krijgen daardoor geen steun, terwijl organisaties die niet hebben 
bezuinigd en daardoor een hoog exploitatietekort hier wel een beroep op kunnen doen. Waarom 
heeft u deze keuze gemaakt? 

 
RA 21.073: Verkamering (Rens) 
Kunt u een update geven hoe het nu staat met het beleid en handhaving van verkamering. U heeft 
eerder aangegeven om dat te verscherpen, maar dit zien wij nog niet. Wij krijgen juist signalen uit 
verschillende buurten dat dit toe lijkt te nemen en dat het niet wordt gehandhaafd. 

https://portal.ibabs.eu/Document/DownloadAgendaItemDocument/f16f8526-5e59-47f9-97fc-b5503a2b0065/811f9543-5343-4d0d-b663-522c142abccb

